
Protokoll från PRO ÄRLA-STENKVISTA styrelsemöte onsdagen  
      den 9 mars kl. 10.00  Plats: Pingstkyrkan Ärla  
 
Närvarande: Börje Sturesson, Annika Sturesson, Jan- Olof Karlsson, Hannele Alström, Nisse Fält, 
Sven Svensson samt Mona Andersson och Bengt Andersson  
 

§1. Mötets öppnande. 
Ordförande Börje Sturesson öppnade mötet och hälsade samtliga varmt välkomna.  
 
§2. Godkännande av dagordningen. 
 Mötet godkände dagordningen. 
 
§3. Godkännande av protokollet från februaris styrelsemöte. 
 Mötet godkände föregående protokoll utan anmärkningar. 
 
§4. Ekonomisk rapport. 
- Kassören rapporterade att vi fått in ca 1000:- kr. men att vi har ”gjort av med” ca 4500:- (exakta siffror 
på vår hemsida.) 
- Årsmötet gick med 408:- kr. i förlust.  
- Diskussion kring hur vi skall ta betalt i framtiden vid våra månadsmöten och styrelsen beslutade att vi 
tar ut 40:- kronor /person tills vidare. 
Styrelsen godkände rapporten. 
    
§5. Våra medlemmar.  
 -En ny medlem Inger Gustavsson. Medlemsantalet har minskat något och är nu 196 personer.  
- Fortfarande en tröghet från PRO centralt att få relevanta listor på våra medlemmar. 
- Ang. nya medlemmar så skall dessa komma kvartalsvis från PRO och styrelsen beslutade att Annika 
skickar välkomstbrev efter det hon har fått uppgifter på de som ”fyllt pension”. 
 
§6. Skrivelser. 
a) Ang. utbildning på ”Harald” i Flen så är Nisse, Annika och ev. Börje anmälda.  
b) En fråga från Lasse Pernblad om kallelse/utbildning som priskontrollant men detta kommer från 
samorganisation och vi har inte någon information. Hannele tar upp det med Samorganisationen/Lasse.  

§7. Rapporter.  
a) Hemsidan. Nisse fortsätter med att använda PRO plattformen för vår del och det fungerar utan 
anmärkningar. Vi bör se över om det finns lokala företag typ Löta etc som kan ge PRO medlemmar 
rabatt och skriva in dessa företag på vår hemsida. 
b) En gemensam diskussion hur vi skall tolka våra stadgar och redovisa årsmötesprotokollet. Styrelsen 
enades att gå på Nisses förslag att alla medlemmar redovisas vid årsmötet även de som inte är ”valbara” 
vid årsmötet allt för att underlätta för valberedningen. 
c) Närvarande på samorganisationens årsmöte den 31 mars blir Jan – Olof, Ingrid och Hannele. 

§8. Reserapport.  
- Mona rapporterade att Resekompaniet nu har flera resor på gång. Rosellaresan onsdagen den 5 maj 
samt ett flertal resor under våren och sommar/höst planeras. Vi informerar om resorna och ger 
information på vår hemsida samt på aktuell resa i ”närtid” på vårt Nyhetsbrev. 
- BBR har sin första resa/studiebesök nu på torsdagen den 17 mars samt att Brandkåren kommer under 
april och sedan planeras ytterligare besöksmål. Ett besöksmål per månad utom juni och juli. Men under 
juni kommer BBR att arrangera ett familjerally. 



§9. Studierapport. 
- En ny cirkel starta den 6 april ”Så som jag minns det”. Fyra sammankomster med stöd av Roger Stark 
och ABF står för kostnaderna. Plats i Pingstkyrkan. Lokal är bokad. 
 
§10. Nya frågor.  
-Styrelsen diskuterade om vi skall fortsätter med tipspromenader i Ärla på torsdagarna. Intresset är 
mycket lågt och efter en givande diskussion lovade Bengt och Svenne att försöka ytterligare ett par 
torsdagar men att torsdagen den 17 blir det ingen promenad pga. studiebesöket på MDU. 
- En fråga kom upp om föranmälan till våra månadsmöten för att kunna förbereda lokalen beroende på 
hur många som kommer. Efter en gemensam diskussion enades vi om att ta upp frågan vid tillfälle med 
de närvarande på en sammankomst, men i nuläget fortsätter vi som vanligt. 
- Några var osäker på hur vi lättast kommer in på vår ”nya” hemsida. Nisse förklarade att det är enklast 
att klicka sig vidare från ”Hitta förening” på PRO Riks hemsida. När ni är framme på vår hemsidan så 
gör ni ett bokmärke i webläsaren så är det lätt att hitta rätt nästa gång. 

 
§11. Kommande möten. 
 - Marsmötet den 30 mars då Filmersson kommer och underhåller i samarbete med ABF. Vi beräknar att 
ca 60 – 70 personer inklusive oss som förbereder kommer och att Jan – Olof handlar det som behövs på 
Konsum. 
 
§12. Nästa styrelsemöte.  
Beslutades till torsdagen den 7 april 2022 i Pingstkyrkans lokaler i Ärla kl. 14.00 den senare tiden pg. 
av att matlagningen skall hinna bli klara.  
 

§13. Avslutning. 
Ordförande Börje Sturesson tackade för en trevlig träff och intressanta diskussioner samt avslutade vårt 
styrelsemöte. 

 

Sekreterare          

 

  Sven Svensson                             






